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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz 

zgłosił następujące zapytania: 

1) Wyraził zaciekawienie faktem, że koszty funkcjonowania Aglomeracji Tarnowskiej 

są stosunkowo wysokie (500 tys. zł), a w biurze mają być zatrudnione jedynie 4 osoby. 

Zapytał, jak my jako Miasto na to się zapatrujemy i jaka jest składka z naszej puli 
do tego Stowarzyszenia. 

2) Poprosił o informację, jakie gminy przywożą odpady komunalne na wysypisko 

do Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych, w jaki sposób ustalana jest cena przywozu, 

czy Miastu się to opłaca oraz czy ceny tej usługi są stałe i określone na kilka lat, 

czy też wynikają one z przetargów. 
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